

Basic Jewelry Design

The Basic Jewelry Design course is designed to provide students with a solid foundation in the fundamentals of jewelry design and materials. Throughout the course, participants will learn essential concepts, techniques, and principles of jewelry design, as well as explore various materials and their applications in creating unique and stylish jewelry pieces. By the end of the course, students will have acquired the skills and knowledge necessary to design and create their own jewelry designs.

Course Duration: 10 weeks (60 Hours)

Start Date: 21st Aug 2023 End Date: 30th Oct 2023

Fees: 330\$

ONLINE COURSE

By the end of this course, learners will be able to:

- ▶ Understand the fundamental concepts and terminology of jewelry design.
- ▶ Explore different types of materials and tools used in jewelry making.
- ▶ Gain inspiration and apply design principles to create unique jewelry designs.
- ▶ Develop skills in beading, weaving, and fabric manipulation techniques.
- ▶ Incorporate fabric as a design element in jewelry pieces.
- ▶ Learn to select appropriate materials for specific design intentions.
- ▶ Apply finishing techniques to enhance the quality of their jewelry.
- ▶ Present and showcase their final designs effectively.
- ▶ Receive feedback and critiques to improve their design skills.

Prerequisites

- ▶ Preference will be given to applicants who are computer literate. Admission will be based on successful application. You will need access to an internet connection, laptop/computer or smartphone.

Course Outline

- Week 1: Introduction to Jewelry Design
- Week 2: Design Elements and Principles
- Week 3: Sketching and Idea Development
- Week 4: Introduction to Materials
- Week 5: Idea generation
- Week 6: Beading Techniques
- Week 7: Weaving Techniques
- Week 8: Introduction to Fabric Manipulation in Jewelry Design
- Week 9: Understanding Fabrics for Jewelry Design & Introduction to Jewelry Finishing
- Week 10: Project Showcase and Critique



Les fondamentaux de la Bijouterie

Le cours des fondamentaux de la bijouterie est conçu pour fournir aux étudiants une base solide des principes fondamentaux de la conception et des matériaux de bijoux. Tout au long du cours, les participants apprendront les concepts, techniques et principes essentiels de la conception de bijoux, ainsi exploreront divers matériaux et leurs applications dans la création de bijoux uniques et élégants. À la fin du cours, les étudiants auront acquis les compétences et les connaissances nécessaires pour concevoir et créer leurs propres créations de bijoux.

Durée du cours : 10 semaines (60 heures)

Date de début : 21 août 2023 Date de fin : 30 octobre 2023

Frais : 330 \$

COURS EN LIGNE

À la fin de ce cours, les apprenants seront capables de :

- ▶ Comprendre les concepts fondamentaux et la terminologie de la conception de bijoux.
- ▶ Explorer différents types de matériaux et d'outils utilisés dans la fabrication de bijoux.
- ▶ S'inspirer et appliquer les principes de conception pour créer des bijoux uniques.
- ▶ Développer des compétences dans les techniques de perlage, de tissage et de manipulation de tissus.
- ▶ Incorporer le tissu comme élément de design dans les bijoux.
- ▶ Apprendre à sélectionner les matériaux appropriés pour des intentions de conception spécifiques.
- ▶ Appliquer des techniques de finition pour améliorer la qualité de leurs bijoux.
- ▶ Présenter et mettre en valeur leurs conceptions finales de manière efficace.
- ▶ Recevoir des commentaires et des critiques pour améliorer leurs compétences en conception.

Conditions préalables

Les candidats maîtrisant l'informatique seront favorisés. L'admission sera basée sur une candidature réussie. Vous aurez besoin d'avoir accès à une connexion Internet, ordinateur portable/ordinateur ou smartphone.

Plan du cours:

- Semaine 1 : Introduction à la conception de bijoux
- Semaine 2 : Éléments et principes de conception
- Semaine 3 : Esquisse et développement d'idées
- Semaine 4 : Introduction aux matériaux
- Semaine 5 : Génération d'idées
- Semaine 6 : Techniques de perlage
- Semaine 7 : Techniques de tissage
- Semaine 8 : Introduction à la manipulation des tissus dans la conception de bijoux
- Semaine 9 : Comprendre les tissus pour la conception de bijoux et introduction à la finition de bijoux
- Semaine 10 : Présentation et critique du projet